



606 Cathcart Street, Suite 440
Montreal (Quebec) H3B 1K9
T: 514.744.5537 | Toll Free: 1.877.287.3535 |
Fax: 514.744.0516
www.jdrf.ca

January 30, 2018

Games for Hope
Att: Nick Kritikos

Dear Sir,

On behalf of the Juvenile Diabetes Research Foundation and all people affected by Type 1 Diabetes, thank you for trusting our organization and supporting our mission through your generous donation, a grand total of **\$59,889.96**. The funds you raised have been spent on the following 2015 programs:

Artificial Pancreas Research

An automated system that simulates the natural functions of the pancreas in the body; responds automatically to the blood glucose level and administers the appropriate amounts of insulin.

Preventive Research

Vaccine-like treatment given to children at high risk of developing type 1 diabetes; preventing the immune system from destroying its own beta cells, which leads to the development of type 1 diabetes.

We are very proud of the progress our organization has made in its 40 years of history. The Juvenile Diabetes Research Foundation (JDRF) has always stayed true to its mission of finding a cure for diabetes and its complications through the support of research. JDRF has also earned an excellent reputation as one of the top not-for-profit health organizations with one of the highest rates of effectiveness in the world. Because of the commitment and encouragement of donors like you, JDRF continues to be the driving force behind so many important breakthroughs in diabetes research here in Canada.

We are meticulous in approving research projects or dictating the direction of this research in the best interest of its beneficiaries, those who have type 1 diabetes. So, we can assure you that the funds delivered will be used wisely.

Once again, thank you for your generous support. Together we can help JDRF find an end to type 1 diabetes.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Kim Lacombe', is written over a faint, larger version of the same signature.

Kim Lacombe
Regional Director – JDRF Quebec

30 janvier 2018

Les jeux de l'espoir
Nick Kritikos

Cher Monsieur,

Au nom de la Fondation de la recherche sur le diabète juvénile et de toutes les personnes touchées par le diabète de type 1, nous vous remercions de faire confiance à notre organisation et de soutenir notre mission grâce à votre généreux don un total de **59 889,96 \$**. Les fonds que vous avez recueillis ont été dépensés pour les programmes suivants en 2015:

Recherche sur le pancréas artificiel

Un système automatisé qui simule les fonctions naturelles du pancréas dans le corps; répond automatiquement au niveau de glucose sanguin et administre les quantités appropriées d'insuline.

Recherche préventive

Traitement de type vaccinal administré aux enfants à haut risque de développer un diabète de type 1; empêcher le système immunitaire de détruire ses propres cellules bêta, ce qui conduit au développement du diabète de type 1.

Nous sommes très fiers des progrès que notre organisation a accomplis au cours de ses 40 ans d'histoire. La Fondation de la recherche sur le diabète juvénile (FRDJ) est toujours restée fidèle à sa mission de trouver une guérison pour le diabète et ses complications grâce à l'appui de la recherche. FRDJ s'est de plus en plus taillé une excellente réputation comme l'une des meilleures organisations à but non lucratif dans le domaine de la santé avec un des taux d'efficacité des plus élevés à travers le monde. En raison de l'engagement et l'encouragement de donateurs comme vous, FRDJ continue d'être la force motrice derrière un très grand nombre de percées importantes dans la recherche sur le diabète ici au Canada.

Nous appliquons toute la rigueur possible afin d'approuver des projets de recherche ou en dictant l'orientation de cette recherche dans le meilleur intérêt de ses bénéficiaires, ceux qui sont atteints de diabète de type 1. Ainsi, nous pouvons vous assurer que les fonds remis seront utilisés de façon avisée.

Encore une fois merci de votre appui si généreux. Ensemble, nous pouvons aider FRDJ à mettre un point final au diabète de type 1.

Kim Lacombe
Directrice régionale – FRDJ Québec